
北加州華人文化體育協會     
Northern California Chinese Culture - Athletic Federation (Non Profit) 

4343 Peralta Blvd., Fremont, CA 94536   http://www.ncccaf.org 

2019 NCCCAF Team Badminton Open (Open to Public) 

6/15/2019 

 
Date & Time: Saturday, 6/15/2019, Starts at 9:00am.  
Location: California Badminton Academy, 46049 Warms Springs Boulevard, Fremont, CA 94539  
Events:  4 Team Competition groups listed below, open to public  

(Note:  Anyone that have previously participated in any adult (>18 years old) professional training and competition 
(international, national, state/province, city level) should not play in this tournament please) 

Flights:  (1) Open Team:   Open for all ages (2 female minimum) 

(2) 30+ Team; Male’s minimum age is 30.  Female’s minimum age is 30 (2 female min).   
(3) 37+ Team: Male’s minimum age is 37.  Female’s minimum age is 35 (2 female min).   
(4) 45+ Team: Male’s minimum age is 45.  Female’s minimum age is 40 (2 female min).   
** Example of age requirement: Minimum of Age 30 = A person born on 1989 or before (count by years only) 
You are encouraged to form team to participate quickly as we may limit maximum team/division 
 

Game Rules:    

World Badminton Association rules apply to all the events. Use 21 points system for all the matches. Teams that                                                                                                              
are late by 10 min. will be disqualified. 5 minutes warm-up allowed prior to each match. Each player will be 
responsible for his/her own feather shuttlecocks/birdies and rackets for each competition.  Competitions will be 
held in Team Format.  Flights are determined by the minimum age of the male players of each team. Each player 
can only participate/compete in one age group. Every player can play a maximum of two matches. However, same 
partnering team can only compete in 1 match (needs to change partner for 2nd match).  

 For age groups of open & 30+ team, winning team needs to win three out of five matches. Each team must 
compete for 5 matches which consist of:  

 1 Single (male or female), 2  Men’s Doubles, 1 Women’s Double & 1 Mixed Double 

 For age groups of 37+ & 45+ team, winning team needs to win three out of five matches. Each team must 
compete for 5 matches which consist of:  

 3 Doubles (male or female), 1 Women’s Double & 1  Mixed Double 
 

Each team should have at least 5 but no more than 10 team players. All matches will be scheduled by NCCCAF. 
Captain must submit player name game roster 15 minutes prior to match starts. No roster change allowed 
afterwards. NCCCAF and its officials reserve the right to check player’s identification for each Team Competition. In 
the event of identical matches result, each single winning (match) point awarded to the team will be used to 
determine the final champion. 

 
Registration: Go to www.NCCCAF.org, Click Badminton, Click registration or https://goo.gl/rZLtXo 

1. Fill out online form with all information & print registration form.   
2. Please write check payable to: “NCCCAF”, Submit check + registration form to CBA front desk 
3. Teams are qualified to play once we receive both registration form and payment BEFROE 6/8/2019 

 

Fees: $170.00 for all age group teams. Extra $20.00 for late registration (after 6/6/2019). 
 

Registration Deadline:  June 6, 2019.  Note that all team captains or vice captains must attend draw meeting (6/8/2019). 

No new registration will be accepted after the draw.   
 

Awards: First place team: One team trophy for the team and medals for each team player. 

  Second place and third place teams: Medals for each team player.  
 

Question contact:  Email:  NCCCAF94539@gmail.com 
Draws: All Captains must attend Team Draw meeting (6/8/2019 4pm) to be held at CBA office area. Draw results will be 

emailed to all team captains by 6/10/2019. 

 
Waiver: Waiver form must be signed and returned to NCCCAF tournament officials before tournament starts. Each team to 

complete 1 waiver form signed by all participants. See general release for details. 

http://www.ncccaf.org/
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北加州華人文化體育協會    
Northern California Chinese Culture - Athletic Federation(Non Profit)

4343 Peralta Blvd., Fremont, CA 94536   http://www.ncccaf.org
2019 北加华体会羽毛球团体公开赛

(欢迎所有族裔组队参加)
6/15/2019

日期/时间: 星期六, 6/15/2019, 早9:00开赛. 

地点: California Badminton Academy, 46049 Warms Springs Boulevard, Fremont, CA 94539
赛次: 四组团体公开赛 注意：曾参加专业成人（18岁以上）羽毛球训练并参加过专业羽毛球赛(国际，

国家级，省级，市级)的选手不应参加比赛。
项目: (1) 公开组:  任何年龄(2 名以上女选手)

(2) 30+ 组; 男选手年龄下限30. 女选手年龄下限30 (2 名以上女选手) 
(3) 37+ 组: 男选手年龄下限37. 女选手年龄下限35 (2 名以上女选手)
(4) 45+ 组: 男选手年龄下限45. 女选手年龄下限40 (2 名以上女选手)
**例：选手年龄下限30 = 出生于或早于1989

比赛规则:  所有比赛采用国际羽球规则21分赛制。团队迟到10分钟算弃权。每场比赛有5分钟热身时间。比赛用球自备
。队员年龄限制如上项目所述。每个队员只能参加一个团队，并且在同一赛次中不超过两场比赛，与同一
队友组合只能参赛一场（如有第二场比赛，需配不同队友）  

 公开组和30+组，五场三胜制，五场比赛分别为： 
- 1 场单打（男女不限）, 2场男双， 1场混双和1场女双

 37+组和45+组，五场三胜制，五场比赛分别为： 
- 3场双打（男女不限），1场混双和1场女双

公开组，30+组，37+组，45+组，每个团体需限额5至10人。队长必须在赛前15分钟提交比赛名单, 提交后

不得更改。比赛时间由华体会制定。华体会有权核查球员年龄。如有两组比赛成绩相同，以每场得分总和

高者获胜。

报名方法: 访问 www.NCCCAF.org, 点击 Badminton, 点击 registration
1. 填写好表格并打印表格。
2. 报名费支票抬头： “NCCCAF”，及报名表一并交至CBA前台（地点如上）
3. 报名表格及费用递交于6/8/2019之前报名生效.
从速报名，名额有限！

报名费: 团体组报名费：$170。晚于6月6日报名加收$20.00手续费。

报名截止： 2019年6月6日  注意：领队必须参加赛事抽签（6月8日，4:00pm)。抽签结束后报名截止。  

奖励： 冠军组：获团体奖杯，及个人奖牌

亚军组及季军组：获个人奖牌 

联系方式:  电邮： ncccaf94539@gmail.com
赛事抽签: 领队必须参加在CBA举行的赛事抽签（6月8日，4:00pm  抽签结果于6月10日公布于 WWW.NCCCAF.org

免责签名: 免责表须由领队收齐队员签名后，在6/8/2018之前交至CBA


